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۴۴ 
 SUTAچهارمين گردهمايی جهانی 

  با شکوه تمام برگزار شد سنتا کلارا در
  ريني با چاشنی تلخ و شتاريخیيک گردهمايی 

  
 تلخ

رمين اهنگامی که هيات مدیره انجمن تصميم به برگزاری چه
گردهمایی در کاليفورنيا گرفت، بر همه روشن بود که 

ر ممکن، شرکت دوستان و اعضای انجمن از ایران اگر نه غي
با آگاهی به این عامل ناخوشایند . بسيار مشکل خواهد بود

ولی با توجه به تعداد زیادی از اعضا و دوستداران انجمن که 
در آمریکا ساکن هستند، هيات مدیره تصميم گرفت که به 
سنت دوره ای برگزاری گردهمایی در سه منطقه آمریکا، 

  .کانادا و اروپا وفادار بماند
وستان ما در ایران برای درخواست ویزا به هنگامی که د

رفتند، ما با هيجان و علاقه زیاد منتظر  کنسول گری ها می
خبر پاسخ های هنگامی که به تدریج . نتيجه کار بودیم

. گنجيدیم مثبت به ما رسيد، از شادی در پوست خود نمی
 نفر که برای شرکت در گردهمایی درخواست ٢۵٠از مجموع 

 نفر پاسخ مثبت داده ١٢۵د، در مجموع به ویزا کرده بودن
 ماه اوت وارد ١ نفر پيش از تاریخ ۴٠از این تعداد حدود . شد

متاسفانه مقامات آمریکایی در چند روز مانده . آمریکا شدند
ه دلایلی که هنوز بر ما روشن به برگزاری گردهمایی ب

 نه تنها مانع ورود بسياری از دوستان ما به نيست،
، بلکه با برخورد غير انسانی، دوستان ما را کاليفورنيا شدند
یاد این دوستان در تمام طول گردهمایی با . بسيار رنجاندند

  .ما بود

 شيرين
 جهانی انجمن در هتل هایت شهر گردهماییچهارمين 

 سنتا کلارا در منطقه سيليکون ولی در شمال کاليفورنيا با
 از  دوستداران انجمن و تن از اعضا۵٠٠شرکت نزدیک به 
در این .  شکوه بی سابقه ای برگزار شدسراسر جهان و

 تن از اعضای انجمن از ایران، ۴٠گردهمایی علاوه بر 
 دوستداران ما از سراسر آمریکا، شرق و غرب کانادا، سوئد،

 و امارات ، مالزیبریتانيا، آلمان، مجارستان، استراليا نروژ،
این گردهمایی مورد توجه نهادهای  .عربی حضور داشتند

ليفورنيا قرار گرفت و شهردار این شهر با ارسال یک محلی کا
 اوت را در شهر سن فرانسيسکو روز ۵روز پيام تبریک 

گردهمایی تاریخی سنتاکلارا  .دانشگاه شریف اعلام داشت
با خوش آمد گویی خانم دکتر فرببا آریا، به عنوان ميزبان 

دکتر شهریار سپس . گردهمایی، به ميهمانان آغاز شد
به عنوان عضو دیگر کميته برگزاری گردهمایی  چی مکاره

در ادامه دکتر راهد شيخ الاسلامی، ریيس . سخنرانی کرد
انجمن، در گزارش کوتاهی فعاليت های انجمن را در زمينه 

سپس دکتر . های مختلف به اطلاع شرکت کنندگان رساند
نظرات هژبری، به عنوان بنيانگزار و عضو هيات مدیره انجمن 

 کنندگان در يات خود را در مورد رشد انجمن با شرکتو تجرب
پس از این سخنرانی های نوبت به بحث . ميان گذاشت

  .های تخصصی گردهمایی رسيد
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۴۴ 
  SUTA  ن انجمنقدردانی از دو تن از فعالا

 وقفه یای ب به پاس تلاش هطبق تصویب هيات مدیره انجمن در جریان گردهمایی سنتا کلارا از دو تن از فعالين انجمنبر 
  .  قدردانی شد و نشان های قدردانی به آنها اعطا گردیدشان در اعتلای امر انجمن

 رياآخانم دکتر فريبا 

 
 خورشيدی ١٣۵٢دکتر فریبا آریا دانش آموخته ورودی خانم 

 درجه دکترای خود را در فرانسه گرفتند و ،رشته شيمی در 
  مدیر وو موسسدر حال حاضر به عنوان پژوهشگر شيمی 

دو  و  مرتضاییقای رضاآبا همسر خود شرکت موفق کيميا، 
در شمال کاليفورنيا اقامت  ابهشقایق و ش فرزندشان

 SUTA خانم دکتر فریبا آریا از گروه بنيان گذاران انجمن .دارند
ایشان . و  عضو نخستين ترکيب هيات مدیره انجمن بوده اند

سنتا کلارا را تدارک و برگزاری گردهمایی مسئوليت کميته 
بر عهده داشتند و موفق شدند تا با استفاده از تمام توان 

  .یک گردهمایی بسيار موفق و با شکوه برگزار کنند
   ميزبان گردهمايیازسوی سخنرانی

  ياخانم دکتر فريبا آر
  

  
  دوستان عزیز،

  !به شهر سنتا کلارا در قلب سيليکون ولی خوش آمدید
اليفورنيا و کميته من فریبا آریا از طرف شاخه شمال ک

این گردهمایی از شرکت شما در این برنامه تشکر برگزاری 
خواستند  متاسفيم که همه دوستانی که می. فراوان دارم

در این برنامه شرکت داشته باشند، نتوانستند به جمع ما 
  .بپيوندند

 مورد قبول واقع اميدوارم که برنامه های تدارک دیده شده
را از این گردهمایی با خود به شود و شما خاطره خوشی 

 لازم است که ار اعضای فعال شمال کاليفورنيا .یادگار ببرید
 این برنامه زحمت فراوان کشيدند، تشکر یکه برای برگزار

  :عبارتند از) بدون هيچ ترتيبی(این دوستان . کنم
ی، فرزان فلاح، جهان غفرانيها، بهار ایشقایق مرتض

ریم غفرانيها، هما مژگانی، غفرانيها، زهرا غفرانيها، م
محمود شهرام، سعيد شهرام، حامد مهرداد مژگانی، 

افشين نامداران، کامبيز شهرام، بيژن فرزان، رضا مرتضایی، 
ادیان، مهرداد بفرنام، هایده خرم آبادی، سام کاوسی، آزیتا آ

ین فرودی، سروش فرودی، صدیقه دزنگنه، کامل کرمانی، فر
  نگار صدرزادهعلی صدرزاده و صدرزاده، 

 آقای مهندس انوشه هادزاد

 
 ١٣۵٠آقای مهندس انوشه هادزاد دانش آموخته ورودی 

خورشيدی دررشته مهندسی مکانيک درجه فوق ليسانس 
خود را در طراحی جعبه دنده از فرانسه و در ارتعاشات از 

آقای هادزاد به عنوان مدیر مشاور ارشد . لستان گرفتندگان
مریم و قرزندانشان، بهار و نوید در همراه با همسر خود 

آقای هادزاد در . شهر کونيگ اشتاین آلمان اقامت دارند
مسئوليت بخش اروپا و همچنين انتشار هيات مدیره انجمن 

 ۴٣د تا کنون ه انایشان موفق شد. خبرنامه را برعهده دارند
  . منتشر کنند ماهانهشماره خبرنامه را به طور منظم

  .....بقيه گزارش گردهمایی 
در ابتدا یک سری سخنرانی در مورد زلزله و یک بحث 

استادان و متخصصان این زمينه انجام گروهی با شرکت 
در این . سپس نوبت به برنامه معرفی شاخه ها رسيد. شد

بخش نمایندگان شاخه های مختلف از آمریکا، کانادا و اروپا 
  .به  معرفی شاخه ها و فعاليت های خود پرداختند

دکتر بهرخ خوشنویس رسيد که آقای وبت به سپس ن
حاضران را با نوآوری خود در زمينه بنای ساختمان توسط 

 رسمی روز شنبه یا هپایان بخش برنامه. ماشين آشنا کرد
 سری سخنرانی و بحث گروهی در مورد جذب سرمایه یک

  .برای تاسيس شرکت های نوپا بود
در این بخش . جمعه شب به بخش هنری اختصاص داشت

از . بتدا تعدادی از شرکت کنندگان به هنرنمایی پرداختندا
توان از خانم شهلا سلطانيه و آقای شيوا   جمله می

 گيلکی فرهمند راد نام برد که با صدای گرم خود چند قطعه
  .ی اجرا کردندبایجان آذرو

 خواننده مشهور اپرا و یار در بخش هنری شنبه شب
-ابییکا شهاهميشگی گردهمایی های انجمن، خانم ر

یغمایی چند قطعه تک صدایی از اپرای مشهور کارمن را 
این بخش از برنامه مورد . برای شرکت کنندگان اجرا کرد

سپس دکتر  .استقبال ویژه شرکت کنندگان قرار گرفت
شهریار مکاره چی به همراه گروه کر سرود انجمن را اجرا 

آقای نجفی هم با صدای گرم خود چند قطعه از جمله  .کرد
در ادامه نوبت به . ندانگيز مراببوس را اجرا کردنه خاطره ترا

هنرنمایی ميهمان ویژه گردهمایی، هنرمند مشهور آقای 
نقطه مرکزی این برنامه گرامی  .انوشيروان روحانی رسيد

بدین .  مين سال تاسيس دانشگاه مان بود۴٠داشت 
مناسبت یک کيک جشن تولد آماده شده بود، که همراه با 

انگيز تولد اثر آقای انوشيروان روحانی بریده طره آهنگ خا
مه آقای روحانی چندین قطعه از آثار مشهور و ادر اد. شد

 خانم ندا رحيميانبا صدای زیبای همراه خاطره انگيزشان را 
ماره آینده به ش مشروح گزارش گردهمایی در .اجرا کردند

   .يد خواهد رساطلاع
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۴۴ 
  سخنرانی رييس انجمن

  سلامیدکتر زاهد شيخ الا

  
 .با عرض خيرمقدم مجدد حضور همه سروران عزیزی که از نقاط مختلف خودشان رو به اینجا رسانده اند سلام عرض ميکنم

با کسب اجازه از پيشگاه اساتيد گرانقدر در این چند دقيقه فرصتی که دارم ميخواهم که گزارش مختصری از فعاليتهای 
  . کلمه ای در باره آینده سوتا صحبت کنمانجمن را تقدیم کنم و در ادامه هم چند

قبل از هرچيز دوست دارم که از این فرصت استفاده کرده و از تمام عزیزانی که از ایران به این گردهمائی تشریف آوردند 
بسيار متاسفيم که تعداد زیادی از عزیزانی که از ایران عازم این گردهمائی بودند بدليل تغيير ناگهانی در .تشکر کنم

واقعا چقدر باعث تاسف است که در قرن بيست و یکم مردم ما باید . سياست دولت آمریکا موفق به ورود به آمریکا نشدند
 امریکا ودیدار دوستانشان از هفت خوان رستم رد بشند و با این مشکلات عجيب و غریب دست و هبرای یک سفر عادی ب

بدون شک . همه شما از فعاليتهای خستگی ناپذیر دکتر هژبری تشکر کنمدر اینجا لازم ميدونم که از طرف . پنجه نرم کنند
در .  بدون فعاليتهای تقریبا شبانه روزی  دکتر هژبری امکان نداشت که ما سعادت دیدار عزیزان مقيم ایران را داشته باشيم

وتا در ایران آقای دکتر بقائی برای از زحمات بسيار زیادی که عضو دیگر هيئت مدیره س ،دکتر هژبری وظيفه خود ميدانم کنار
ما در این پروسه از همکاری بيدریغ دفتر انجمن فارغ التحصيلان . تسهيل در ثبت نام اعضای انجمن صميمانه تشکر کنم

عضو دیگر هيئت . بخصوص خانم مهندس فروزنده طبيبی در این مسير زحمات زیادی کشيدند. دانشگاه هم بر خوردار بودیم
متاسفانه . خانم دکتر قهرمانپور هم در خصوص اطلاع رسانی به شرکت کنندگان از ایران نقش مهمی داشتندمدیره سوتا 

  .هيچکدام از این عزیزان هم نتوانستند در این گردهمائی با ما باشند
م که واقعا در این  آقای دکتر مکاره چی و آقای دکتر هژبری باید تشکر کني-از کميته برگزاری گردهمائی خانم دکتر فریبا آریا

بخصوص خانم دکتر آریا که با هماهنگ کردن تيمهای مختلف موفق شدند که چنين . ندچند ماه گذشته سنگ تموم گذاشت
در واقع ما اجرای برنامه گردهمائی را عمدتا مدیون زحمات ایشان و همکاران محلی سوتا . ندببينبرنامه با کيفيتی رو تدارک 

 آقای مهندس انوشه هادزاد هم صميمانه ممنونم که با اطلاع رسانی ممتد از طریق خبرنامه از دوست عزیزمان. هستيم
شور و شوق خاصی رو در ميان اعضای انجمن ایجاد کردند که در استقبال بسيار خوبی که از این گردهمائی شده نقش 

  .مهمی داشتند
کنم و يز گردهای این گردهمائی شرکت کنند تشکر ت مدیره از عزیزانی که تقبل کردند که در مابجاست که از طرف هي

 آقای دکتر بزرگ نيا که سازماندهی و اداره ميز گرد مربوط به مدیریت بحرانهای طبيعی رو بعهده دارند بسيار  ازبخصوص
  .همچنين از مدیران عزیزی که در ميز گرد کارآفرینی شرکت دارند صميمانه تشکر ميکنم. ممنونم

دليلش . ت مدیره جدید گذشته بيشترین تلاش ما روی سازماندهی بهتر بودهای که از شروع کار هيدر مدت یکسال و نيم
اتکاء به . اگر سوتا بخواهد بطور دراز مدت به وظایفش عمل کند چاره ای بجز سازماندهی مناسب ندارد. هم واضحست

ویت توانائيهای سازمانی هم جلوگيری  در کوتاه مدت حل ميکند ولی همزمان از شکل گيری و تقاشخص گرچه مسائل ر
  .ميکند

 سازماندهی شاخه های محلی و همچنين ایجاد شورای شاخه ها  بود ،بنظر من مهمترین تلاشی که در توان انجمن بود
شاخه های محلی در واقع ستون فقرات انجمن و محل رشد مدیران و . ا حد زیادی در آن موفق بودیمتکه خوشبختانه 

  .  جزئيات فعاليتهای شاخه هارا در بخش جداگانه ای خواهيد شنيد. ینده انجمن استگردانندگان آ
در این مورد همانطور . نی بوده استا و متخصصان ایرانداتقسمت دیگری از فعاليتهامون در  مورد دفاع از حقوق صنفی اس

 تصميمات انجمن هوا فضا هم موثر که اطلاع داریدموفق شدیم که علاوه بر تغيير موضع انجمن مهندسی برق آمریکا در
موفقيت این برنامه ها بيش از هر چيز مدیون دقت و پی گيری های آقای دکتر هژبری بود که در اینجا یکبار دیگر از . باشيم

  .سوی همه اعضاء ازشون تشکر ميکنم
این .  دانشجویان انجام دادیم برای اعطای جوایزی بهاتی پروژه مشترکی ر.آی.ما همچنين با گروه مطالعات ایرانی در ام

ما .  در زمينه مسائل ایران نوشتند اهداء شدنداجوایز به گروهی از دانشجویانی که تز فوق ليسانس یا دکترایشان ر
  .اميدواریم که این برنامه را در سالهای آینده در سطح وسيعتری اجراء کنيم

سازمان دائم تشکيل دادیم تا بتوانيم از تجربيات قبلی به بهترین  بعنوان یک اما همچنين برای اولين بار کميته گردهمائی ر
ی به جمع بندی این تجربه خواهد یاین کميته بر خلاف سالهای قبل به فاصله کوتاهی بعد از گردهما. وجه استفاده کنيم

  . خواهد پرداخت٢٠٠٨نشست و به برنامه ریزی برای گردهمائی سال 
  بقيه در صفحه بعد
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۴۴ 
  ... شيخ الاسلامی سخنرانی دکتر

من فکر ميکنم که ما نگرانی . آینده سوتا در گرو ادامه فعاليتهای فعلی و گسترش آن در زمينه های مورد علاقه اعضا است
بخصوص وجود شورای شاخه ها دیناميسم درونی خاصی را برای ادامه این تلاشها . خاصی در مورد شاخه هایمان نداریم

  .انست که در آینده شاهد رشد بيش از پيش شاخه هایمان باشيمایجاد کرده و ما خواهيم تو
ری که بنظر من باید روی سازماندهيش بيشتر کار کنيم ایجاد یک گروه کاری فعال  است برای دفاع از حقوق گزمينه دی

 ان را محدودمتجربه نشان داده که اگر امکانات. ن درسراسر دنيا منجمله خود ایرانا و دانشجویانمانداتصنفی و علمی اس
روش دفاع ما هم بر خلاف روش سياستگرایان داد و بيداد و محکوم . توانيم در اینکار موفق بشویم بدرستی بسيج کنيم می

برای اینکار . ما باید با روشهائی که در شان یک سازمان علميست با این نوع مسائل برخورد کنيم. کردن این و آن نيست
 و اندات این تلاش برایشان با ارزش باشد و بتوانند در سطح بين المللی حافظ منافع اسباید افرادی داوطلب بشوند که

  .دانشمندان ایرانی باشند
ازشما خواهش ميکنم که فعالانه در انتخابات . ت مدیره باید برگزار شودا انتخابات هيرنيد تا چند ماه دیگانطور که ميداهم

بقای این انجمن به .  مدیر و خلاق احتياج دارد-سوتا با افراد فعال. طلب شویدت مدیره داواشرکت کنيد و برای عضویت در هي
  .حمایت مستمر تک تک شما وابسته است که اميدوارم این حمایت رو از انجمن خود دریغ نکنيد

هت صلح آزادی برایتان روزهای خوشی را آرزو ميکنم و آرزوی روزی را دارم که امکانات طبيعی و انسانی مان را بتوانيم در ج
  .شاد و سربلند باشيد. و رفاه عمومی بکار بيندازیم و دین خود را به نسلهای آینده ادا کنيم

  
  سخنرانی دکتر شهريار مکاره چی

  
شهریار سخنان خود را با این کلمات آغاز . چهارمين گردهمایی جهانی انجمن با سخنان دکتر شهریار مکاره چی افتتاح شد

  .  مهندسی مکانيک هستم۶من شهریار مکاره چی فارغ التحصيل دوره . کنم  سلام عرض میخدا را شکر و:"کرد
  .به چهارمين همایش بين الملی دانشگاهمان خوش آمدید

  ". سکوت کنيمچند لحظهدر ميان ما نيستند به هر دليلی قبل از هر چيز اجازه بدهيد تا به احترام عزیزانی که 
  . پرداخت٢٠٠٠در سال  انجمن شکل گيری و تاسيس چگونگی به شرحدکتر مکاره چی 

 دانشکده فيزیک دانشگاهمان به  هيات علمیبادآوری از دکتر حسين نوحدانی، عضو محبوب پيشينبا  سپس ایشان
دکتر مکاره چی با کمک گرفتن از تصویری که دکتر . شاره کرداگو ه سخنان ایشان در نخستين گردهمایی انجمن در سن دی

استعداد   رابطه با فناوری شيرین کردن آب ترسييم کرده بود، آرزو کرد که آب های کشورمان که همان جوانان بانوحدانی در
   .هستند، بتوانند روزی دور هم جمع شوند و این ثروت ملی در خدمت کشورمان درآید

چگونه آن ماشين معجزه گر . مم در ميان گذاشتدکتر نوحدانی با دوستان ٢٠٠٠سال من بارها برداشت خودم را از سخنان "
به . برای ایران به کار بگيردریشه دوانده اند، شماری مثل خود من را که در خارج   بیدتوان ساخت که افرا اجتماعی را می

  ."های جدید نياز است نرسد که با وجود دسترسی روزافزون به اینترنت خيلی کمتر از سابق به بنای ساختما نظر می
  :س با شاره به گردهمایی پيشين انجمن در هایدلبرگ آلمان کفتدکتر مکاره چی سپ

سوالی که در  .گذرد، به یاد دارند شهر میرودخانه ای را که از ميان  و ه هاپی تآنها که با ما در هایدلبرگ بودند، مناظر زیبا"
 ی گوناگون به جریان افتاده اند،بر قله هاآب شدن یخ و برف ها نهر های کوچکی که از  این بود که آیا ،چرخيد ذهن من می

   "واقعی مملکت ما به سوی آن ایجاد خواهند کرد؟رودخانه ای از آب حيات و ثروت 
  :جهانی انجمن گفت توصيف چهارمين گردهمایی درسخران سپس  
ين این چهارم. شود انجام میهمایش کنونی در کنار خليج بسيار زیبای سن فرانسيسکو در نزدیکی اقيانوس آرام "

که ما همچنان با عشق، ایمان و اميد سهيم و ست ی انوزاد گرانقدر تولد  سالمينگردهمایی در حقيقت جشن شش
که از نهرهای خانه زیبا و با صفایی است دتصویر روتصویری که امروز در ذهن من است، . حرکت او هستيمشاهد رشد و 

انگار آن . رد و در تمام مسيرش باعث برکت و حيات استبه سمت اقيانوس ایران جریان دا و شود گوناگون تغذیه می
     ."دستگاه ایده آل پمپ آب حيات توسط دستهایی بسيار قادر تر از دست انسان در حال تکميل شدن است

  
  :ندخواند ات زیر را برای شرکت کنندگانيایشان سپس پا الهام از شعر مولوی، اب

  بيایيد بيایيد که گلزار دميده است" 
  يد بيایيد که دلدار رسيده استبيای

  بيایيد ببينيد ببویيد ببوسيد
  "یار آمده هنگامه دیدار رسيده است
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  سنتا کلارایسخنرانی دکتر هژبری در گردهماي

  
س نقطه نظرهای انجمن از طرف ريي.  همانطور که در متن ذکر شده، شامل نظرات شخصی من بوده، نه نظريات انجمن٢٠٠۶صحبت من در گردهمايی 
  .خواهم و اميدوارم که خواهند بخشيد  اگر ذکر اين مطا لب مايه نگرانی برخی از اعضا شده است، معذرت می. گردد انجمن بيان می

 نفر ١٠٠ از شهمينطور به بي. در اینجا حصور دارند شرکت کرده اند و ٢٠٠۶درود فراوان به کسانيکه امروز ذر این گردهمایی 
و بخصوص درود به آنهایی تقاضای ویزای آنها مورد موافقت کنسولگری ها قرار نگرفت نجمن که دوستان ما و از اعضای ااز 

و . ویزا ها را لغو بکنندبدانجا کشيد که سياست وزارت خارجه آمریکا در آخرین لحظه موفق به گرفتن ویزا هم شدند ولی که 
برنامه هم قدری با مانی که به من داده شده، کوتاه است در هر حال ز. زشت برگرداننداین دوستان ما را با این وضع واقعا 

با شما صحبت به نام عضو هيات مدیره ولی با توجه به اینکه این آخرین بار است که من اینجا تاخير شروع شده است 
ان و اگر یک قدری زم. انجمنینده آ به خاطر ، چند نکته هست که بهتر است روی آنها تاکيد بکنممفکر کردکنم،  می

  .خواهم و اميدوارم شما هم ببخشيد شد، من از همين الان از خانم دکتر آریا معذرت میک بيشتری طول می
ه بوده چدر در این مدت کوتاه شش سال از دید من این موفقيت سوتا خواهم روی این نکته تاکيد کنم که  واقعا من فقط می

اطلاع  . خود همين گردهمایی امروزمان .یک مثال اول بياورمد؟ کن فرق میو چرا این انجمن ما با سایر انجمن ها است؟ 
دانشگاه شيراز و انجمن دانشکده فنی انجمن و حداقل مایل بودیم که این گردهمایی با شرکت مشترک دارید که قرار بود 

چون در گفت که انجمن دانشگاه شيراز بلافاصله . نشان داده شودیک همبستگی بيشتری برگزار بشود تا دانشگاه تهران 
در سن دیگو با  ٢٠٠١ در سال انجمن دانشگاه شيراز باید توجه داشت که اولين گردهمایی -مایکی دو گردهمایی قبلی 

به این دليل ما تصميم داریم امسال گردهمایی . ولی در گردهمایی های بعدی عده زیادی نيامدند -تشکيل شدکمک من 
دوستان دانشکده فنی . باعث آمدن عده ای بشودتا بلکه جذابيت لاس وگاس شهر لاس وگاس برگزار کنيم مان را در 

خره روی و بالاتا ببينيم در کجا انجام بشود و محلش را انتخاب بکنيم هم مطالعه شد استقبال کردند، آمدند و یک مدتی 
تعداد شد که  ون تصور میچ. ما و دانشکده فنیاز طرف مشترکا . بعد از مدتی قرارداد امضا شد. همين هتل توافق شد

 نفر را ٨٠ اتاق و شرکت ۴٠و قرار بود که . قرار شد که دوسوم ما باشيم و یک سوم آنها آنها کمتر است، شرکت کنندگان
کنيم این یک ریسک بزرگی  فکر می زیاد کردیم و متاسفانه مطالعهاعلام کردند یک روز بعد از امضای قرارداد . تعهد کنند

در حالی که سوتا . و در نتيجه خسارت مالی زیادی خواهد بوداین عده را بياوریم ممکن است که ما نتوانيم و . است برای ما
اعضای خودش را و شرکت کنندگان تواند  بندد و مطمئن است که می قرارداد را میکند،  محل را انتخاب میاز ماه ها قبل 
کاخ برگ و گذاشتن شام در سالن لهایدگرفتن آن مرکز تاریخی   کهند دید،آنهایی که در هایدلبرگ بودند. را به آنجا بياورد

دیدیم ما مطمئن بودیم که اعضای ما خواهند آمد و چه تعهد بزرگی بود ولی خواست و  تاریخی هایدلبرگ، چه جراتی می
  ور است؟طچرا این واقعا . هم که چنين شد

فقط به یعنی انجمن دانشگاهی  معتقد بود که فعاليتهای سوتا که سوتا از روز اولبينم  من شخصا علت این را در این می
مسایلی توجه به باید و یک انجمن زنده و فعال . ، دادن یک شام ساليانه و غيره نبایستی اکتفا بکندبرگزاری گردهمایی

استه های آنها در راه خوو اگر اعضا حس نکنند که انجمن . جامعه خودش با آن ها مواجه است و بخصوص اعضایشبکند که 
در . فعاليتهای انجمن باید طوری باشد که یکچارپگی انجمن حفظ بشود. مسلما دور آن جمع نخواهند شدکند،  حرکت می

سه  بود و در واقع در همين راستا بود که به همين علت. گيریم به این نکته باید توجه زیادی بشود هر موضعی که ما می
و بگویيم که .  دانشجویان دانشگاه تهران محکوم یکنيمحمله پليس را به خوابگاه ،یمبه خودمان اجازه دادسال پيش ما 

ولی حرف صحيح ما و طرز ودند بنهمه با این نظر موافق ظاهرا . اظهار نظر داشته باشندویان در دانشگاه لااقل اجازه جدانش
از اوضاع و گفت که شما در خارج نشسته اید و  تنها یک نفر از ایران نامه نوشت. واقعا اجازه اعتراضی به کسی ندادعمل 

ما ن جواب داده شد که اش ایکه به. ن این افراد عده ای آشوب گر بودندوچ کردید بهتر بود اول تحقيق میایران خبر ندارید و 
 ، آیا ن هستيدشما که در ایرا. هميشه هم با ایران در ارتباط هستيماعضای زیادی در ایران  داریم و در ایران نيستيم ولی 

ایا واقعا قرائت کردید؟   رابه سایت دانشگاه تهران رفته اید و در آنجا قطع نامه شورای دانشگاه در محکوم کردن این حمله
 که  باید این را بگویمو ایا این کار اشتباه است که دانشجویان بتوانند در دانشگاه اظهار نظر بکنند؟ شما مخالف هستيد 

سایت دانشگاه را من شاید درست این نوشته شما را مطالعه نکردم و رفتم . جواب داد که نهود و  آدم منصفی بایشان
  . خواهم دیدم و واقعا معذرت می

بلافاصله ریيس قبلی  ،آمد، همه موافق هستند مطلبی که بنظر می OFACو  IEEEموقعی که مبارزه ما شروع شد با 
 باید موظف باشيد دستورهای و  یک انجمن ثبت شده در آمریکا هستيدنامه ای نوشتند که شما خودتان IEEEانجمن 

این صحيح است ولی ما موظف به به ایشان گفته شد که . اطاعت بکنيد و نه اینکه از آنها انتقاد بکنيدمقامات آمریکایی را 
 >--  ما خودمان را موظف به مخالف خود قوانين آمریکاست،شود که  و وقتی ببينيم کاری می قوانين آمریکا هستيماجرای 
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وقتی که ما در این زمينه کارمان را . خودش هم متوجه این موضوع شد IEEEخره دیدیم که و بالا. اجرای آنها نميدانيم 

شما چرا اینقدر به انجمن نوشت که یکی از افرادی که اتفاقا ساکن همين منطقه خليج سن فرانسيسکو بود، ادامه دادیم، 
: گفته شددهيد؟   که دارید این کار را انجام میيریدگ آیا شما از دولت ایران واقعا پول میکنيد؟  های آمریکایی حمله می

ما برای دفاع . گيریم و تنها به اعضای خودمان متکی و متعهد هستيم ما از هيچ مقام و هيچ کشوری پولی نمی. خير قربان
 تصميم اش را عوض کرد و IEEE وقتی که بالاخره. ، خواهيم ایستاددر مقابل هر مقامی که باشدضا و ایرانيان از منافع اع

آمد یک مژده بزرگی  به نظر میبه وضع سابق برگرداند و ما این خبر را پخش کردیم، شرایط عضویت اعضای مقيم ایران را 
که آن از یکی از اعضای کادر آموزشی دانشگاه مرتبه نامه ای آمد یک با کمال تعجب . داده شد به همه دانشگاهيان ایران

.  را ول کنيدIEEEو به ما حمله کردند که در آنجا ایشان نوشتند . نامه را هم به شکل وسعی در داخل دانشگاه پخش کردند
قبل از . دانشگاه هدیه بدهيدبه ، بيایيد زمين های اطراف دانشگاه را بخرید و سوزد  میایران و دانشگاهاگر دلتان به حال 

گفتند چندین نفر به ایشان اعتراض کردند و خود کادر آموزشی دانشگاه از اینکه فرصت بشود به ایشان جوابی داده بشود، 
 در دفاع از اعضای خودش و شناخته خواست به این موفقيت برسد می هست و اگر دانشگاه SUTAکه دانشگاه مدیون 

از شرایط روزگار چند ماه بعد . وردآ چنين موفقيتی بدست نمیکرد،  دلار هم خرج می ميليونها  اگر،شدنش درسطح جهانی
و ما باز به دفاع از همکاران در . انجمن فضایی آمریکا هم همين تصميم را گرفتهمانطور که دکتر شيخ الاسلامی گفتند، 

شتافتيم و آنها را مجبور کردیم، آن برنامه ذف شدند، و یک مرتبه حی کنفرانس امقالاتشان قبول شده بود حتی برایران که 
پس مصوبه شان را  بالاخرهنامه نوشتيد و آنها را تحت فشار گذاشتيد، با کمک بسياری از شما که را عوض کنند و بالاخره 

  . گرفتند
در دانشگاه خود ما ریيس . مید کرنو از دانشگاه دیدبه ایران رفتم ، IEEEریيس سال قبل من با دکتر لایتنر، اطلاع دارید که 
در آنجا خود ایشان البته  .با کمال ميل قبول کردم. از من خواست که در شورای دانشکده شرکت بکنمفضا -دانشکده هوا

فتند که حالا گبعد از صحبت ایشان . اعضای هيات مدیره و لوحی دادند که داده بشود به SUTAبه خيلی اظهار لطف کردند 
بهتر است افراد در باره کارهایشان صحبت ین دانشکده جدید است و من هم با افرادشان آشنا نيستم، چون اخواهم  می
نشسته آن سوی ميز  همکاری که درولی ایشان گفتند که آن اشاره کرد به نفر بعدی که صحبت را شروع بکند . کنند

این کار در  SUTAچندین دقيقه از زحمات و بالاخره ایشان شروع کرد به صحبت . است، بهتر است ایشان اول صحبت کند
بعد از جلسه از آن دوستی که رابط من با دانشکده است، . بزرگی که انجام شده است برای آموزش دانشگاه، تشکر کرد

چند ماه  بود که  همکاریگفت این همان با خنده د که اینقدر به ما اظهار لطف کرد؟وکه این همکار عزیز ما که بسوال کردم 
  .بوديش به شما آن نامه را نوشته پ

که این هم مثل اینکه یک دفعه از خواب بيدار  اقدام کردیم،" شيمی محلول ها"له جحتی چند ماه پيش که ما در باره م
کنم که صحيح بود که  یکی از دوستان دیگر ما نوشت که من فکر نمی  افتاده بود، OFACتازه به فکر دستورات شده باشد، 

کشورهای جواب دادم که بله ما هم معتقد هستيم که . استناد بکنيد خانم کاندوليزا رایس ه حرفبدر مقابل این مجله شما 
و ولی در این مورد ریيس مجله کارمند دولت بود . زنند در درجه اول برای حفظ منافع خودشان است خارجی حرفی که می

رض چند ساعت عقيده اش را ان لطف کرد و در عو در جریان هستيد که ایش. آوردیم که بتواند قبول بکند باید دليلی می
  . عوض کرد و مقاله را قبول کرد

انتخابی که شود،  توانيم در رابطه با مساله ای که مربوط به آموزش عالی می ما میسال گذشته که در رابطه با اینکه آیا 
یک دختر خانم جوان ی زیادی که آمد، در بين نامه هااظهار نظر بکنيم، در مورد ریيس دانشگاه تهران صورت گرفته است، 

که کنم،  در زندگی ام حس مینوشت که من برای اولين بار گذراند،   دارد دکترا میUSCکه در دانشگاه فارغ التحصيل ما 
در حال حاضر از اعضای فعال شاخه خوشحالم که این شيرین خانم . موثر باشمتوانم در آینده کشورم از طریق سوتا  می

و نترسيم . ه هم چالش های زیادی در پيش است که باید با دقت در باره آنها عمل بشوددنبرای آی .فورنيا استجنوب کالي
اساسنامه انجمن موقعی که . تواند سياسی باشد  ن است تعبير بشود که مطلب میککه ممگویيم  اگر که ما مطلبی می

توانيم به استناد این  پرسيدم که آیا ما میکرد،  من مخصوصا از آن وکيلی که در تهيه اش کمک میشد،  نوشته می
و ایشان همان موقع گفتند که نظری بدهيم؟ شود هم  که مربوط به کشور و آموزش عالی میاساسنامه در باره مطالبی 

توانيد نظری  این نيست که شما در باره مسایل نمیياسی و غير انتفاعی و غير مذهبی و غيره منظور از غير س .البته
 انجمن را به عنوان یک ارگان برای فعاليت های سياسی دتواني ما نمیش. توانيد فعاليت سياسی بکنيد شما نمی. دهيدب

بتواند ه برود و افراد را ادر این ردیره آینده هم و اميدوارم هيات م. و گرنه اظهار نظر حق همه شماست. استفاده بکنيد
.  نگذاشتند بيایند راتواند باشد، همين مساله که افرادی های حساسی می وعمسایلی که در آینده موض. بيشتر جلب کند

آیند از فرودگاه  از افرادی که از ایران مییک نفر به من زنگ زد شب  و نيم ١٢دیشب ساعت . این موضوع باید دنبال شود
جالب این بود این شخص . دخواهند برم گردانن گذارند بيایم و می  نگاه داشته اند و نمیکه من راگفت . لوس آنجلس

 اوت همه ١شد که وزارت امور خارجه آمریکا روز  و حداقل طبق ادعای اینجا گفته می.  اوت از دبی گرفته بود٢ویزایش را روز 
شود،  و روز چهارم که این شخص در لوس آنجلس وارد میدهد   اوت ویزا می٢ولی دوبی در . ویزا ها را لغو کرده است

ود که خود بقبلا هم گفته شده . عده ای پيشنهاد کردند که بصورت نامه گروهی چيزی نوشته شود . رندگي ا میرجلویش 
مطلبی که بلافاصله در همين زمينه . و دوستان حاضر در این گردهمایی آنرا امضا کنندما هم یک مطلبی تهيه کنيم 

ایران مورد یک حمله نظامی رود اگر فردا  ی که میبه این جهت.  است، خاور ميانه استهمساله منطقتواند حاد بشود،  می
آیا یک انجمن تواند از همبستگی با ملت ایران خودش را کنار بکشد؟  میآیا انجمن ما به نام یک انجمن ایرانی قرار بگيرد، 

کامل آژانس و استفاده صلح آمير آن تحت نظارت که تحقيقات در انرژی هسته ای بگوید در صورت لزوم تواند  میدانشگاهی 
در که خودش یک انجمن دموکراتيک است و معتقد به اصول آزادی است، آیا این انجمن مللی حق هر کشوری است؟ لبين ا

  ؟ و از جمله در کشور خود ما ایراناصول حقوق بشر در سراسر دنيا باید رعایت بشودتواند بگوید که  صورت لزوم می
برای همه . در راه صحيح عمل بکندهيات مدیره جدید هم بتواند  با این مسایل در صورت مواجه شدندر هر حال اميدوارم که 
    .ما ی SUTAبخصوص برای انجمن . شما آرزوی موفقيت دارم
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 SUTAی انجمن يپيام تبريک شهردار شهر سن فرانسيسکو به گردهما
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 مصوبه شهرداری شهر سن فرانسيسکو در تقدير از گردهمايی انجمن
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  سنتا کلارادهايی از گردهمايیياد بو

 

  
  شرکت کنندگان در گردهمايی در حال صرف ناهار

  

  
تی، مصطفی ای، دکتر مشکفو فريدمصطاز راست به چپ آقايان

  کراچی و کامران قهرمانی
  

  
 ،  بنی جمالیحسيندکتر  ضرغامی، دکتر : به راستاز چپ

 مانی دکتردکتر نيوی،  خانم هدی هژبری در کنار دکتر هژبری،
  دکتر منتصریشبرنگ، 

  
در ميان گروهی از شرکت و دکتر شيخ الاسلامی هژبری دکتر 

  کنندگان

  
مهری مهشيد آژير، ناهيد مرتضوی، خانم ها :  به چپاز راست

  ابریصسين ح  و آقایلاله يروشالمیيزدانيان، 
  

  
  دی فر، وخانم ها نسترن محم: به راستاز چپ

  نسترن دمويیزاده، معصومه جعفرسيما احمد زاده، 



 

 - 10 صفحه –   

۴۴ 
  يهمانان گردهمايی انجمنمانعکاس اعتراض عليه برخورد غير انسانی با 

  
  نامه انجمن به وزير امور خارجه آمريکا

  
در نامه ای که از سوی انجمن و به امضای ریيس انجمن به 

درس دفتر دکتر کوندوليزا رایس، وزیر امور خارجه آمریکا، آ
رخورد های غير انسانی که ارسال شده، پس از برشمردن ب

در فرودگاههای مختلف آمریکا به هنگام ورود با مهيمانان 
فته، از وزیر امور خارجه آمریکا رگردهمایی انجمن صورت گ

  :خواسته شده تا به سوالات زیر پاسخ دهد
با آنکه مقامات کنسول گری های آمریکا همه گونه امکان  -

بر لغو ویزا به ختماس با ميهمانان انجمن داشتند، چرا 
  ؟هنگام به اطلاع آنان رسانده نشد

 چه دليلی با ميهمانان گردهمایی انجمن که به همراه ه ب-
خانواده و فرزندان خود قصد ورود به آمریکا را داشتند، در 

  فرودگاههای این کشور با خشونت رفتار شده است؟
در خاتمه از وزیر امور خارجه خواسته شده است تا تمام 

ود را بکار برد تا در آینده از چنين حوادث تاسف باری توان خ
  .دجلوگيری شو

  

  روزنامه شريف

  
روزنامه شریف در گزارشی مفصل از چهارمين گردهمایی 
انجمن ما، پس از معرفی انجمن و ذکر تاریخچه کوتاهی از 

 گذشته به مساله جلوگيری از ورود تعدادی  هایگردهمایی
در . اک آمریکا اشاره کرده استاز ميهمانان گردهمایی به خ

  :قسمتی از این گزارش آمده است
را  فارغ التحصيلان SUTAانجمن امسال برای چهارمين بار "

بيش (اما خيلی از مدعوین . در سنتا کلارای آمریکا جمع گرد
آن . نتوانستند در گردهمایی حضور داشته باشند) از صد نفر

 را کامل گذرانده  کاریهم در شرایطی که همه مراحل قانون
اما در فرودگاههای آمریکا به یک سری دلایل نامعلوم . بودند

و بهانه های الکی بهشان گفتند حضور شما در مملکت ما 
به صلاح نيست و بعد هم با یک برخورد توهين آميزبرشان 

  ".گرداندند به آنجایی که ازش آمده بودند
  

  
 در سن فرانسيسکو در مطلب هاین روزنامه منتشر

 دانش ١٠جلوگيری از ورود "حی که تحت عنوان ومشر
قول ليزا از آورده است، " را متاسف کردگردهمایی آموخته 

  :تيشلر، سخنگوی وزارت امور خارجه آمریکا می گوید
من اطلاع دارم که تعدادی از افراد از فرودگاههای آمریکا "

.  چون که ویزای شان باطل شده بود،برگشت داده شده اند
من . کنيم ما هر تقاضای ورود را بطور جدیگانه بررسی می

تقاضی ورود به نميتوانم به شما اطلاعی در مورد این افراد م
آمریکا بدهم و یا بگویم چند نفرشان برگشت داده شده 

  ."اند

 
نشریه مرکوری نيوز که در شهر سن خوزه کاليفورنيا منتشر 

 بدرفتاری مقامات به گزارش در یک مقاله مفصل ،شود می
. است پرداختهمرزی آمریکا با ميهمانان گردهمایی انجمن 

  :در بخشی از این مقاله آمده است
 زیادی از ایرانيان متخصص صاحب نام که با در دست تعداد"

داشتن ویزای معتبر و برای شرکت در یک گردهمایی 
از آمده بودند، ) سن فرانسيسکو(جهانی به منطقه خليج 

   ". منع شدندورود به خاک آمریکا
 

 
در گزارش مشروحی که به روزنامه لوس آنجلس تایمز 
من ضص داده است، ارا اختصگردهمایی انجمن در سنتا کلا

 برخورد غير انسانی ماموران اداره تاسف بارشرح ماجرای 
مهاجرت آمریکا با ميهمانان گردهمایی انجمن به نقل از دکتر 

  :ی می گویدکاتنجم الدین مش
این ها از . این ها افراد انقلابی و یا خل و دیوانه نبوده اند"

اگر این افراد از  .نخبه ترین تحصيل کرده های ایران هستند
نظر امنيتی مورد شک و شبهه بودند، نباید ویزا برایشان 

با این شيوه ها نميتوان احساسات و تفاهم . شد صادر می
  ."ایرانيان را به خود جلب کرد

 

 
از ورود آمریکا " تحت عنوان  مشروحیاین روزنامه در گزارش

 از قول ماکس از جمله" یک هيات علمی جلوگيری کرد
 علمی و مهندسی برکلی،هنده، از مدیران موسسه پنا

  :آورده است
کنيم که به کشور قانون شهرت  ما در کشوری زندگی می"

  برخی با کشورایندر ما انتظار داریم که رفتار . یافته است
این افراد از متخصصان  . متفاوت باشدی دیگرکشورها

جا آمده نیبرجسته هستند و با همسر و فرزندانشان به ا
ط زندان نادیده گرفتن حقوق یانگاه داشتن آنها در شر. اند

  ." بشری آنهاست
 

  
 شريف در آمريکا در یانجمن دانش آموختگان دانشگاه صنعت

 به کاندوليزا رايس، وزير امورخارجه آمريکا، از ینامه ا
 ماموران اداره مهاجرت و گمرک آمريکا با اتباع یبدرفتار
 سالانه اين یين گردهماي شرکت کننده در چهارمیايران

  .انجمن شکايت کرده است
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  قطع نامه گردهمايی سنتا کلارا در مورد رفتار ناهنجار با ميهمانان مسافربه گردهمايی
  

 انجمن دانشگاه صنعتی شريف در جهانی گردهمايیچهارمين برای شرکت در ای خود را مشخصا زويافرادی که   تن از٨٠بيش از
غير انسانی از جمله زندانی شدن، زنجير از ورود به خاک آمريکا محروم شدند و مورد رفتار کرده بودند، دريافت سنتا کلارا 

  . ندقرار گرفتشدن خود و خانواده شان 
، اين رفتار غير انسانی با اعضای انجمن خود را  در سنتا کلاراSUTAما، شرکت کنندگان در چهارمين گردهمايی جهانی انجمن 

  .کنيم یشديدا محکوم م
  

  درد نامه های دوستان
اعضا و دوستداران انجمن که از ایران، اروپا و کانادا به قصد شرکت در گردهمایی انجمن به آمریکا سفر کرده تعداد زیادی از 

بودند متاسفانه با عکس العمل غير انسانی مقامات مرزی آمریکا مواجه شدند و با وجود داشتن ویزای ورود به کشور مبدا 
 برای شانرنج سفراز بسياری از این عزیزان در نامه های پر دردی ضمن ستایش فعاليتهای انجمن، .  گردانده شدندباز

. کنيم انجمن نوشتند که ما در اینجا به آوردن تنها دو نمونه بسنده می
  علی رضا حمزه لوئی

  )مسافر گردهمايی از ايران(

  
ورودی حمزه لویی، دانش آموخته يرضا لآقای مهندس ع

 در رشته مهندسی مکانيک و ساکن ایران در ١٣۴٧سال 
نامه مفصلی که برای ما نوشته اند، برخورد های خشن و 

ما در . غير انسانی مقامات مرزی آمریکا را شرح داده اند
  :کنيم درج میرا  این نامه زاینجا بخش هایی ا

و چند تن دیگر از هم دانشگاهی ها من به همراه همسرم "
 اوت وارد فرودگاه شهر سن ۴روز جمعه ظهر  ١٢ساعت 

پليس فرودگاه ما را بلافاصله از دیگر . نسيسکو شدیمافر
 و به دفتر مخصوص پليس فرودگاه هدایت مسافران جداکرد

از ما . آنها سپس بلافاصله به بازجویی از ما پرداختند. کرد
ما را به .  چند بار انگشت نگاری شد و عکس ما را گرفتند

یکی از دوستانم و همسرم در من، . روه تقسيم کردنددو گ
گروه ما . یک گروه و دیگر همراهان در گروه دیگر قرار گرفتيم

 داشت توجه یدبا. ودگاه زندانی بودراز ظهر تا نيمه شب در ف
  . ساعت در سفر بودیم١۶که ما 

نيمه شب گروه ما را به یک دفتر دیگر پليس در فرودگاه 
نجا تمام وسایل ما را ار جمله کمربند من، در آ. منتقل کردند

سپس ما . بند کفش من و گردن بند همسرم را از ما گرفتند
را سوار خودروهای مخصوص پليس کردند و به زندان شهر 

همسرم را به زندان زنان و من و در زندان . سنتا کلارا بردند
پس از . دوست همراهم را به زندان مردان منتقل کردند

 را نيز به زندان ما که بيش از دیگر نفر ١٣اعت حدود یک س
 اکثر آنها مکزیکی و . متر وسعت نداشت، وارد کردند۴ در ٣

  .از اراذل و اوباش و یا فروشندگان مواد مخدر بودند
مجددا پ و یک تکه نان و فقط یک کاسه سپس از دادنصبح 

پس از نيم ساعت به ما گفته . موردبازجویی قرارگرفتيم 
در این هنگام . برند ا را از زندان به فرودگاه میشد که م

با صورت رنگ همسرم را مجددا نزد ما آوردند و دیدم که او 
  ".برد  در وضع بسيار ناراحتی به سر میپریده 

  بهنام کامرانی
  )مسافر گردهمايی از سوئد(

  
 خورشيدی ١٣٧۵کامرانی دانش آموخته ورودی بهنام آقای 

.  رشته طراحی کاربردی استدوره کارشناسيی ارشد در
تحصيلات خود را در دانشگاه چالمرز سوئد آقای کامرانی 

ادامه دادند و موفق به کسب درجه کارشناسی ارشد در 
ایشان در حال حاضر در شهر . رشته مهدسی خودرو شدند

گوتنبرگ سوئد به عنوان مشاور استفاده از نرم افزار های 
  .غول هستندشصنعتی م

 اوت برای اعضای ۴ در نامه ای که در تاریخ آقای کامرانی
  :نویسند هيات مدیره انجمن فرستاده اند، از جمله می

ناخوشایدترین  ساعت گذشته بدون شک یکی از ٣۶"
ودگاه ربه ف اوت ٣روز هنگامی که ...  زندگی من بودتجربيات

 وارد شدم با کمال تعجب دیدم که همراه با مينياپوليس
ان ایرانی مورد بازجویی طولانی قرار چندی دیگر از مسافر

ند خوردن، انگشت گ که همراه با سواین بازجویی. گرفتم
من .  ساعت ها به طول انجاميدنگاری و عکس گرفتن بود،

 خانم مسافر ایرانی را دیدم که ۵در فرودگاه آمستردام 
  ".بسيار بد تر از من با آنها رفتار شده بود

  
  .و فردا با رادیآقای کامرانیمصاحبه 

a.getasx/bd/ondemand/listen/org.rferl.www://http
f%2org.rferl.frealaudio%2f%2a%3mms=url?spx
-20060808f21%2fch%2wma
 303=duration&11:26=starttime&wma.FRD2030  
  

  .کهلميان سوئد با تارنمای استآقای کامرانیمصاحبه 
200/persiska/news/com.stockholmian.www://http
htm.encrypt_017/august6/08  
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 خبرها

دانش آموز ايرانى رتبه اول بخش بيوشيمى المپياد  
حافظى نژاد  نيما. جهانى زيست شناسى را آسب آرد

دانش پژوه عضو تيم ملى المپياد جهانى زيست شناسى 
 جهان  نخستاين مسابقات به رتبه بخش بيوشيمىدر 

حسين ميرزايى رئيس باشگاه دانش پژوهان . دست يافت
هفدهمين المپياد «: فتجوان، ضمن اعلام اين خبر گ

 دانش ١۴٠جهانى زيست شناسى آه با حضور بيش از 
 آشور جهان از هجدهم تا بيست و پنجم تيرماه ۴٧آموز از 

برگزار شد، شامل چهار مبحث اصلى جانورى، گياهى، 
دانش » نيما حافظى نژاد«ميكروبيولوژى و بيوشيمى بود آه 

 و با ۵/٣٨پژوه برجسته آشورمان موفق شد با آسب نمره 
 نمره اختلاف نسبت به نفر اول مسابقات در قسمت ٢

 » .اين قسمت قرار گيرد صدر بيوشيمى به تنهايى در
المللي رياضي  درسيزدهمين دوره مسابقات بين 

 تير ماه تا چهارم مرداد ماه جاري در ٢٩دانشجويي جهان از 
اآراين برگزار شد، تيم دانشگاه صنعتي » ادسا«شهر 

ب شش نشان طلا، يك نشان نقره و يك شريف با آس
 .ديپلم افتخار به آسب اين رتبه نايل شد

 با .ساختمان جدید برای دانشکده مهندسی مکانيک 
تخریب مرکز کارگاه ها دانشکده مهندسی مکانيک به این 

 مرکز کارگاه ها نيز به زمين جنوبی .محل منتقل خواهد شد
است، منفقل دانشگاه که در سالهای اخير خریداری شده 

 .خواهد شد
المپياد ورزشی دانشجویان دختر کشور در ماه پيش در  

دانشگاه صنعتی شریف با دوتيم . دانشگاه کرمان انجام شد
 و پس از  شرکت کرد در این المپيادبسکتبال و شنا 

، دانشگاه پيام نور، دانشگاه علم و صنعتی و دانشگاه تهران
 .ندی قرار گرفتدر مکان پنجم رده ب دانشگاه اصفهان

 دانشجویان  مجازینخستين کنفرانس بين المللی 
 .برگزار شددسی عمران نمه

 .جلسه ساليانه شورای کارکنان دانشگاه برگزار شد 
، با عضو هيات علمی دانشگاه ما ،دآتر فروهر فرزانه 

بيان اينكه بهتر است رييس دانشگاه توسط اعضاي هيات 
وزارت علوم :  گفتعلمي و شوراي دانشگاه انتخاب شود،

وي دليل اصلي  .نيز بايد در نهايت رييس منتخب را تاييد آند
ها را حاآميت دولت بيان و  رد طرح انتخابي روساي دانشگاه

هاست به  دولت خواستار حاآميت بر دانشگاه: اظهار آرد
ها را در  خواهد انتخاب روساي دانشگاه همين دليل مي
اينكه دولت خرج   :دآتر فرزانه گفت .دست خود گيرد

دهد، دليل مناسبي براي انتصابي شدن  ها را مي دانشگاه
: وي در خاتمه تصريح آرد  .باشد رييس دانشگاه نمي

ها اعتقاد دارند آه  اآثريت اعضاي هيات علمي دانشگاه
ها انتخابي باشد زيرا آنها مستقيما درگير  روساي دانشگاه

 .امور اجرا و آموزش هستند
نشگاه صنعتي شريف موفق به طراحي و پژوهشگران دا 

ساخت نرم افزار بهينه سازي انتشار امواج و توزيع فرآانس 
 .در سامانه ارتباطات سيار شدند

در بررسي مشكلات دانشجويان آارشناسي عنوان  
درصد دانشجويان نگران استخدام و آينده شغلي ٧٠: شد

  تحصيلي درصد دانشجويان در پرداخت هزينه۴٢خود هستند 
 .نياز به آمك دارند

مدال طلای کاپيستا از سوی فرهنگستان علوم طبيعی  
روسيه به دکتر ابولحسن وفایی، عضو هيات علمی 

 .دانشکده عمران اهدا شد

  جلسات فوق العاده هيات مديره انجمن
  

پس از برگزاری موفقيت آميز چهارمين گردهمایی جهانی 
برم، هيات انجمن و برای بحث و بررسی در مورد مسایل م

 اوت، ٢٧ و ١٣مدیره انجمن دو جلسه فوق العاده، در تاریخ 
در این . به درخواست اعضای هيات مدیره برگزار کرد

جلسات مسایل مختلفی مورد بحث قرار گرفت از جمله 
ارسال نامه اعتراضی به وزیر خارجه آمریکا و همچنين 

گو با گروهی که در گردهمایی  و شرکت در یک جلسه گفت
نتا کلارا جهت پی گيری اعتراضات به شيوه برخورد س

غيرانسانی با ميهمانان انجمن به نحو خودجوش شکل 
  .گرفته بود

 
  در آلمانMBAامکان آموزش 

 
اشتوتگارت اعلام کرده است که هنوزتعداد معينی دانشگاه 

 در این دانشگاه MBAجای خالی برای ثبت نام در رشته 
 علاقمند به آموزش در این رشته دانشجویانی که. وجود دارد

توانند برای کسب اطلاع بيشتر با آدرس زیر  هستند، می
  de.Simt-Uni@Ackermann                     :تماس بگيرند

 دکتر نيوی رييس جديد دانشکده مديريت

  
نشکده ، عضو پيشين هيات علمی داين نيویسدکتر ح

 که به SUTAو از اعضای فعال انجمن  مکانيک دانشگاه ما
عنوان مدیر ارشد در شرکت خودرو سازی آمریکایی فورد در 
دیترویت اشتغال داشتند، پس از تصميم به ترک شرکت 
فورد اکنون مسئوليت سرپرستی دانشکده مدیریت را در 

 ما این مسئوليت مهم.  برعهده گرفته اندتیدیترودانشگاه 
گویيم و موفقيت های هر چه  را به دکتر نيوی تبریک می
   .بيشتری را برایشان آرزومندیم
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 که توسط گروهی از ایرانيان متخصص در رشته ICخبرنامه 
 ٢۵یابد، در شماره   در آمریکا انتشار میHigh Techهای 

ژویيه خود بخشی از صفحات خود را به پوشش گزارشی در 
طه با مصاحبه بخش فارسی رادیو بی بی سی با دکتر راب

  .هژبری اختصاص داده است


